

Appendix
(C.)
No. IV.

24th Feby.

2. An agreement with John Schryver, to open and complete a road through the wood, to commence at the River La Tortue in the Township of Sherrington, and to continue as far as the Division Line between that Township and the Township of Hemmingford, in the County of Huntingdon. The said Road is nine miles in length, and reaches to three Morasses, requiring Causeways according to the description in the Notarial Agreement dated at Laprairie, the 3d. December, 1818, and approved by His Grace the Governor in Chief on the 22d. December, 1820, for the sum of £500. The said Road being completed, we have paid off the said John Schryver, as appears by his Agreement dated 21st October, 1819.

3. On the 23th. of October, 1818, we submitted to His Grace the Governor in Chief, a plan accompanied by a Petition from several inhabitants and landholders in Ruffel-Town in the Seignior of Beauharnois, and of St. Pierre in the Seignior of La Salle, and the Townships of Hemmingford and Hinchinbrook, praying a sum of £400 to enable them to open a road of Communication from the land of William Strother in the Seignior of La Salle to the land of James Saller, partly in the Seignior of Beauharnois, and partly in the Township of Hemmingford. His Grace the Governor in Chief was pleased to communicate his approbation on the 5th of November, 1818. We accordingly published Notices in the Quebec and Montreal Gazettes, announcing the said Road. Thereupon one William Brisbin entered into a Notarial Agreement on the 17th of December 1818, to complete the said Road, and we at the same time forwarded the Agreement to His Grace the Governor in Chief, for his sanction if he thought fit, but not receiving any answer, we wrote to the Secretary of the Province, acquainting him that Mr. William Brisbin, who had undertaken the work was suffering much from having engaged people and made preparations for the said work, but on the 31st of March 1819, we received an answer from the Secretary, signed John Ready, informing us that His Grace the Governor in Chief did not approve of the said agreement. We cannot refrain from observing that the person above mentioned has sustained some loss, and we hope you will consider us free from blame in the expenses we have incurred in this matter.

4. With Enoch Salls, before Notaries, at Laprairie, on the 19th of February, 1819, respecting a Road to be made through the Wood, in which there are several Swamps; the said Road commencing at Burtonville, at one Enoch Salls, in the Seignior of De Léry, in the County of Huntingdon, from the east side of the Road leading from Burtonville aforesaid to Odell Town, the said road being to be made from the place called Burtonville as far as the River Richelieu, a distance of four miles and a half to the Ferry of Mr. Robert Hoyle, in the Seignior of La Colle, and according to the directions as appears by the plan descriptive of the place, and by the said Agreement, and in consideration of the sum of £400, which His Grace the Governor in Chief was pleased to approve on the 4th of March 1819. The said Road being completed we discharged the said undertaker as appears at the foot of the said agreement, on the 26th November, 1819.

Copies of all such agreements, reports and documents are humbly submitted, according to the 14th Section of the Act 57 Geo. III. Cap. 13. The whole humbly submitted.

By Cash received from Government, under three Warrants:

The first for the Sum of	£300 0 0
The second ditto,	550 0 0
The third ditto,	430 0 0
	£1280 0 0

Paid François Jérémey, according to agreement,	£300 0 0
Paid John Schryver, ditto ditto,	500 0 0
Paid Enoch Salls, ditto ditto,	400 0 0
Paid divers accounts ditto ditto, as per receipts.	68 14 11
	£1268 14 11
	£11 5 1

Balance which the undersigned acknowledge to have in their hands—and inasmuch as it is their intention in a short time to submit a plan for the amelioration of the River opposite the village of Laprairie de la Magdeleine, if their request be granted, that sum should be added to that of £420, the Balance of £1700, which the liberality of the Legislature hath granted for the improvement of Internal Communications in this County.

J. BTE. RAYMOND,
P. F. GIRARDIN,

Laprairie 4th Dec. 1820.

No. V.

No. V.

24th Feby.

To the Honourable the Knights, Citizens and Burgesses of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled.

WE, the Commissioners for Internal Communications for that part of the County of Buckinghamshire which is in the

Appendice
(C.)
N. IV.

24e. Fév.

2°. Un marché avec John Schryver, pour ouvrir et compléter un Chemin à être fait à travers les bois de haute futaie, commençant ledit chemin depuis la rivière de la Tortue dans le Township de Sherrington, jusqu'à la ligne de séparation entre ce Township et celui de Hemmingford, dans le Comté de Huntingdon; ce chemin a neuf miles où il se rencontre trois savannes à ponter, suivant la désignation qui en est faite dans le marché passé par devant Notaire, à Laprairie 3 Décembre 1818, et a reçu l'approbation de Sa Grace le Gouverneur en Chef, le 22 Décembre 1818, pour la somme de £500. Ledit Chemin étant complètement fini, nous avons déchargé ledit John Schryver, comme il est porté dans son marché du 21 Octobre 1819.

3°. Le 28 Octobre 1818, nous avons soumis à Sa Grace le Gouverneur en Chef, un Plan accompagné d'une Requête de plusieurs habitants et tenanciers de terres dans Ruffel Town, Seigneurie de Beauharnois, et de St. Pierre, Seigneurie de La Salle, et des Townships d'Hemmingford et Hinchinbrook, demandant une somme de £400, pour les favoriser à l'ouverture d'un Chemin de communication depuis la terre de William Strother dans la Seigneurie de La Salle, jusqu'à la terre de James Saller, partie dans la Seigneurie de Beauharnois et partie dans le Township de Hemmingford; Sa Grace le Gouverneur en Chef a bien voulu nous faire connoître son approbation du 5 Novembre 1818. En conséquence nous avons donné les Avertissements dans les Gazettes de Québec et Montréal, pour commencer ledit chemin: alors le nommé William Brisbin s'est obligé par devant Notaire le 17 Décembre 1818, à compléter ledit chemin, et en même tems nous avons envoyé le marché à Sa Grace le Gouverneur en Chef, pour, suivant son bon plaisir, avoir son approbation, mais n'en recevant aucune réponse, nous avons écrit au Secrétaire de la Province, pour l'informer que l'Entrepreneur William Brisbin, souffroit beaucoup, vu qu'il avoit engagé du monde et fait des provisions pour ledit ouvrage; mais le 31 Mars 1819, nous avons reçu la réponse du Secrétaire, signée John Ready, nous informant que Sa Grace le Gouverneur en Chef n'approuvoit pas ledit marché. Nous ne croyons pas pouvoir nous dispenser de vous observer que cet homme a souffert des pertes, et nous vous prions bien de nous croire innocens dans les dépenses que nous avons faites pour cet objet.

4°. Avec Enoch Salls, par devant Notaire à Laprairie le 19 Février 1819, relativement à un Chemin à être fait à travers les bois de haute-futaie où il se rencontre plusieurs savannes; commençant ledit chemin à Burtonville chez le nommé Enoch Salls, dans la Seigneurie De Léry, dans le Comté de Huntingdon, depuis le côté Est du chemin qui conduit dudit Burtonville à Odell-Town; ledit chemin devant être fait depuis le lieu appelé Burtonville jusqu'à la Rivière Richelieu, qui fait une distance de 4½ miles à la traversée de Mr. Robert Hoyle qui se trouve dans la Seigneurie La Colle, et en suivant les directions tel qu'appert par un plan figuratif des lieux, et ledit marché pour et moyennant la somme de £400, que Sa Grace le Gouverneur en Chef a bien voulu approuver le 4 Mars 1819. Ledit Chemin étant complètement fini, nous avons déchargé ledit Entrepreneur comme il est porté au bas du marché le 26e. jour du mois de Novembre 1819.

Copies de tous tels mémoires, marchés et rapports sont humblement soumises en exécution du 14e. Article dudit Acte de la 57e. année, Chapitre 13. Le tout humblement soumis.

Avoir du Gouvernement trois Warrants.

Le premier pour la somme de	£300 0 0
Le second do. do.	550 0 0
Le troisième do. do.	430 0 0
	£1280 0 0

Payé à François Jeremy, suivant son marché,	£300 0 0
Payé à John Schryver, suivant do.	500 0 0
Payé à Enoch Salls, suivant do.	400 0 0
Payé divers montants suivant les reçus, 68 14 11	
	1268 14 11
	£ 11 5 1

Balance que les soussignés reconnoissent avoir entre leurs mains, et comme ils se proposent sous peu de soumettre un Plan pour l'amélioration de la Rivière, vis-à-vis le Village Laprairie de la Magdeleine, si notre demande nous est accordée, cette somme seroit ajoutée à celle de £420 restant de £1700, que la libéralité de notre Législature a bien voulu accorder à notre Comté pour l'amélioration des Communications Intérieures.

J. BTE. RAYMOND,
P. F. GIRARDIN.

Laprairie, le 4 Décembre 1820.

No. V.

Aux Honorables Chevaliers, Citoyens et Bourgeois, de la Province du Bas-Canada, assemblés en Parlement Provincial.

NOUS, les Commissaires des Communications Intérieures pour cette partie du Comté de Buckinghamshire qui se trouve dans

No. V.

24e. Fév.